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szerint, hivatal épületének a felújítására csak a közös önkormányzati hivatal székhely 
települése nyújthat be pályázatot, ezért véleményem szerint a tápi hivatali épületre jelen 
állás szerint nem lehet pályázni, mert Pázmándfalu a székhely.”. 
 
Váradi Csaba képviselő: „A másik pályázatnál, amire Románddal együtt 
konzorciumban pályáztunk volna, az eszközöket könnyebben el lehetne számolni, mint 
a felújítást.”. 
 
Szöllősi József polgármester: „Románd a teljes belső felújításon indult volna. Az 
eszközökre nem tudunk pályázni, mert azt az orvosok kapják egy belső keretből.”. 
 
Váradi Csaba képviselő: „Arra gondoltam az előző kérdéssel kapcsolatban, hogy meg 
kellene keresni azt a lehetőséget, hogy hol van az a kiskapu, vagy lehetőség az előző 
pályázatban, ami alapján mégis be lehetne vonni Romándot, és Tápszentmiklóst, az 
eredeti tervek szerint, de véleményem szerint inkább egy fogorvosi rendelőt kellene 
kialakítani.”. 
 
Szöllősi József polgármester: „Nem csak fogorvosi rendelőt szeretnénk, hanem a 
doktor úr jelezte, hogy az épületben az üresen álló helyiséget is igénybe venné, és egy 
diagnosztikai labort szeretne kialakítani.”. 
 
Csikár László képviselő: „Asztmás betegek számára mérőgépet szeretne üzembe 
helyezni.”. 
 
Szöllősi József polgármester: „Ez az egészségügyi ellátás színvonalát emelné, ezért a 
lehetőséget megadjuk neki. Illetve a régi típusú internetkapcsolatot is újra cseréljük a 
rendelőben, a napokban.”. 
 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

18/2016.(V.12.) Táp Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete határozata: 

 
1. Táp Községi Önkormányzat Képviselő-
testülete egyetért azzal, hogy az Önkormányzat 
a Belügyminisztérium által 2016. évben kiírt 
önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések támogatására szolgáló pályázaton 
részt vegyen, és a település fejlődésének 
előmozdítása érdekében az Önkormányzat 
tulajdonában lévő háziorvosi rendelő, 
egészségház felújítására, valamint út 
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felújítására, fejlesztésére pályázatot nyújtson 
be. 
 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a pályázati dokumentáció 
összeállításával kapcsolatosan a szükséges 
intézkedéséket megtegye, a szükséges 
igazolásokat, nyilatkozatokat beszerezze, 
jognyilatkozatokat megtegye, továbbá a sikeres 
pályázat esetében a támogatási, és a 
beruházásra vonatkozó vállalkozási 
szerződéseket az Önkormányzat nevében, a 
Képviselő-testülettel történt egyeztetés alapján 
megkösse. 
 
3. A Képviselő-testület a saját költségvetése 
terhére 4.548.417,- Ft, azaz Négymillió-
ötszáznegyvennyolcezer-négyszáztizenhét forint 
összegű önrész biztosításáról rendelkezik, 
amennyiben a benyújtott pályázat sikeres lesz, 
az alábbiak szerinti megosztásban: 

a) A 9095 Táp, Győri út 2 szám alatti orvosi 
rendelő, egészség ház (belterület, 143/1 
helyrajzi szám alatti ingatlan) esetében 
2.515.009,- forint, azaz Kettőmillió-
ötszáztizenötezer-kilenc forint önrész 
megfizetését biztosítja. 

b) A Szabadság utca (belterület 103, 574/2 
helyrajzi szám) és a Kapici utca, 
(belterület 459, 477 helyrajzi szám) út 
felújítás esetében 2.033.408,- Ft, azaz 
Kettőmillió-harmincháromezer-
négyszáznyolc forint önrész megfizetését 
biztosítja. 

 
Felelős: Szöllősi József polgármester 

 
Határidő: a pályázat benyújtására vonatkozóan 
2016. június 02-ig. A további rendelkezések 
esetében a pályázat elnyerésének függvényében, 
értelem szerűen. 

 
8.) DÖNTÉS A TÁPI MICIMACKÓ CSALÁDI NAPKÖZI TOVÁBBI  
FENNTARTÁSA TÁRGYÁBAN 
Előterjesztő: Szöllősi József polgármester 
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Szöllősi József polgármester: „Az egyik problémát az jelenti a családi napközivel 
kapcsolatban, hogy nem megoldott az alkalmazott gondozó helyettesítése a kistérség 
részéről. Eddig az egyik közfoglalkoztatottal oldottuk meg a helyzetet, mert a 
végzettsége megfelelt, de az ő jogviszonya márciustól megszűnt, így ez a lehetőség is 
megszűnt. 
 
A másik gond az, hogy szeptembertől az óvoda létszáma jelentősen megnő, közel 30-an 
lesznek egy teremben. Legalább két csoportra bontás lenne szükséges a 
korcsoportoknak megfelelő foglalkozások érdekében. Szükség lenne mindkét 
helyiségre, amiből az egyiket most a családi napközi foglalja el 2-3 gyermekkel, és a 
gondozóval. Korábban bevezettük a térítési díjat, ami a szülők részéről ellenállásba 
ütközött. Ezt követően visszavontuk, azzal, hogy legalább az étkezési díjakat fizessék 
meg a szülők. Ebből az lett, hogy a szülők hozzák magukkal a gyermek délelőtti ételét, 
majd ebéd előtt hazaviszik a gyermeket. A családi napközi lényege az lenne, hogy a 
szülő el tudjon helyezkedni, és dolgozni tudjon, miközben a gyermekre felügyelnek.”. 
 
Csikár László képviselő: „Mi lenne a célja ennek a napirendi pontnak?”. 
 
Szöllősi József polgármester: „A célja az lenne, hogy egyáltalán fenntartsuk-e ezekkel 
a feltételekkel a családi napközit. Most 5 fővel vagyunk éves szinten 900 ezer forint 
mínuszban. Legutóbbi információk alapján szeptembertől 2, vagy 3 gyermek maradna a 
családi napköziben.”. 
 
Csikár László képviselő: „Érdeklődő lehet még, mert a 0-3 év közöttiek száma 23 fő.”. 
 
Szöllősi József polgármester: „Nekem még senki nem jelezte a szándékát, pedig a 
létszám ideális lenne egy bölcsőde kialakítása.”. 
 
Váradi Csaba képviselő: „Lenne még egy lehetőség, kis átalakítással, a meglévő 
konyha, és az épület hátsó részében lévő helyiségekkel.”.  
 
dr. Szaiff László Tibor jegyző: Ha mini bölcsődét alapítunk, akkor célszerű lenne egy 
intézménybe szervezni az óvodával. A családi napközit a Pannonhalma Többcélú 
Kistérségi Társulás, az Játékvár Óvodát pedig a Pázmándfalui Napsugár Óvoda 
működteti feladat ellátási megállapodás alapján. Tápon és Nyalkán nincs önálló 
intézmény. Az óvodai nevelési év szeptember 1-vel kezdődik, erre az időpontra lehet a 
megállapodásokon módosítani. Van egy feladat ellátási megállapodás Pázmándfalu, 
Nyalka és Táp között, ami szabályozza ezeket a kérdéseket, illetve a köznevelési 
törvény szabályozza, hogy mikor és hogyan lehet ezekből a megállapodásokból 
kilépni.”. 
 
Váradi Csaba képviselő: „A családi napközi intézményét el fogják törölni.”. 
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dr. Szaiff László Tibor jegyző: „Nyilván ez úgy fog működni, hogy ami eddig családi 
napközi néven működött, az január 1-től, családi bölcsőde lesz. Egyelőre nem lehet még 
tudni, hogy milyen feltételekkel lehet majd január 1-től működtetni, többféle 
lehetőségről beszélnek. A finanszírozási oldala sem tisztázott. Amennyiben önálló 
intézményben gondolkodunk, kell hozzá 2-3 fő személyzet, kell egy vezető, pedagógus, 
kisegítő. Ezek a jelenlegi ráfordításhoz képest többmilliós tételek, és jelenleg 
pedagógust találni is nehéz feladat.”. 
 
Csikár László képviselő: „Pázmándfalu és Nyalka is foglalkozni fog ezzel a kérdéssel? 
Mert akkor nem kell külön intézmény, hanem elég a közös alapító okiratot és a 
működési szabályzatot úgy módosítani, hogy mindenki beleférjen, és akkor működhet 
tovább egy intézmény keretei között a bölcsőde.”. 
 
Horváth László képviselő: „Azzal értek egyet, hogy azok számára érdemes működtetni 
a családi napközit, akiknek a szülei dolgoznak, ezt kellene ellenőrizni.”. 
 
Váradi Csaba képviselő: „Véleményem szerint érdemes lenne megtartani, és rövid 
ideig még tűrni, hogy kivárjuk az átalakulás feltételeit. Ha megszüntetjük a családi 
napközit, akkor ellentmondanánk annak a döntésünknek, hogy a fiatal házasok első 
lakáshoz jutását támogatjuk.”. 
 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

19/2016.(V.12.) Táp Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete határozata: 

 
Táp Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
egyetért azzal, hogy a Tápi Micimackó Családi 
Napközit változatlan feltételekkel a korábbi 
formában tovább üzemeltesse. 

 
Felelős: Szöllősi József polgármester 

 
     Határidő: azonnal 
 
9.) DÖNTÉS A PANNON-VÍZ ZRT. MEGKERESÉSE ALAPJÁN 
ÉRTÉKPAPÍRSZÁMLA MEGNYITÁSA TÁRGYÁBAN 
Előterjesztő: Szöllősi József polgármester 
 
Szöllősi József polgármester: „A Pannon-Víz Zrt. levelét mindenki megkapta, annak a 
tartalmát megismerhette. A levél szerint az Önkormányzat tulajdonjogát megtestesítő 
értékpapírok dematerializálásáról az előző év végén döntöttünk, ugyanakkor a 
részvények nyilvántartásához értékpapírszámlát kell nyitni az Önkormányzat 




